

## Referat af bestyrelsesmøde i DcH Stevns



17. NOVEMBER 2025

### Medlemmer af bestyrelsen DcH Stevns:

- Karin Nielsen, formand
- John Dahlkvist, næstformand
- Henrik Koziara, kasser
- John Mogensen, medlem
- Dorthe Kapler Holmboe, medlem
- Birgitte Rantzau Christensen, medlem
- Morten Dahlkvist, medlem
  
- Louise Østengaard, suppleant
- Lena Christophersen, suppleant

**Møde den 17. november 2025 kl. 18.30 hos Karin.**

Afbud: Lena Christophersen

Referent: Dorthe Holmboe

|   | Dagsorden         | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               | Ansvarlig   |
|---|-------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
| 1 | Nyt fra formanden | <ul style="list-style-type: none"><li>• Nyt fra kredsen</li></ul> <p>Der er ikke så meget nyt siden sidst.</p> <p>Der er kommet en ny forperson for kredseftersøgerne.</p> <p>Det bliver fortsat drøftet, om vi skal på Roskilde dyrskue i 2026. Der er ikke nok interesserede.</p> <p>Der har været budget møde.</p><br><ul style="list-style-type: none"><li>• Generalforsamling 2026<ul style="list-style-type: none"><li>○ Dato: d. 31. januar 2026 kl. 13.30</li><li>○ Hvem er på valg?<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Birgitte, Dorthe, Henrik, John M.</li></ul></li><li>○ Genopstiller?<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Dorthe genopstiller ikke</li></ul></li></ul></li></ul> | Bestyrelsen |

|   |                    |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |             |
|---|--------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
|   |                    | <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Birgitte, Henrik og John M. genopstiller</li> <li>▪ Louise stiller op som kandidat som menigt medlem</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forsikringer <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Er vi dækket nok <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Vi har bl.a. ikke dækket vores udstyr. Vi skal have udarbejdet en inventarliste ift. hvad vi har af løsøre og undersøge, hvad det koster at få det dækket. Tages op på første bestyrelsesmøde i 2026.</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>• Stevns Kommune/Conventus <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vi får ikke nyhedsbreve m.m. fra Conventus. Vi skal have tjekket, om vores mailadresser står rigtig derinde.</li> <li>○ Karin har undersøgt, om DcH kan få lov til at låne nogle af kommunens arealer til at træne på, da hun besøgte Foreningernes dag. Har ikke fået svar på det.</li> </ul> </li> </ul> |             |
| 2 | Nyt fra kassereren | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Webinar for revisorer og kasserere, hvad lærte vi? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Det blev præciseret, at revisor kan kontakte kassereren og bede om at få lov til at se nogle stikprøver i klubbens regnskab.</li> <li>○ Vi skal have rettet op på vores måde at håndtere kørselsgodtgørelse til instruktørerne på, da vi ikke gør det helt, som vi skal.</li> <li>○ Der må max gives gaver for 1.200,00 kr. om året pr. Medlem.</li> </ul> </li> <li>• Jubilærer – der er flere, der har jubilæum i år. De får deres gaver/nåle ved generalforsamlingen 2026.</li> <li>• Fremover bliver der ikke givet gavekort, da det er skattepligtigt. Fremover bliver der kun givet gaver.</li> <li>• Klubmodul, hvor er vi? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Der skal ligge en kontoplan og en åbningsbalance klar til generalforsamlingen. Den skal</li> </ul> </li> </ul>         | Bestyrelsen |

|   |                            |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |                    |
|---|----------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------|
|   |                            | <p>godkendes før generalforsamlingen af bestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Kasseren kan fortælle, at vi har en sund økonomi. Kasseren vil fremadrettet give en kort status på økonomien på hvert bestyrelsesmøde</li> <li>Det skal drøftes på et kommende bestyrelsesmøde, hvor meget kasseren må hæve på foreningskontoen uden at formanden er medunderskriver</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |                    |
| 3 | Nyt fra instruktørudvalget | <p>John D. orienterer fra sidste instruktørmøde. Vores instruktøraspiranter kan først blive helt færdige til efteråret 2026, da der først er eksamen der.</p> <p>Det er ærgerligt, da der mangler instruktører i DcH Stevns.</p> <p>Det besluttet at de to aspiranter, som er færdige med grunduddannelsen kan tage et hold sammen fra marts 2026. Holdet de skal overtage skal spørges først, om det er ok med dem. John M. vil følge aspiranterne på sidelinjen.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                       | Instruktørudvalget |
| 4 | Konkurrenceudvalget        | <ul style="list-style-type: none"> <li>Hvad er udvalgets opgaver <ul style="list-style-type: none"> <li>Oprette konkurrencer i Klubmodul? <ul style="list-style-type: none"> <li>Ja de kan godt få adgang til event uden at de har adgang til resten af modulet.</li> </ul> </li> <li>Bestemme konkurrence datoer? <ul style="list-style-type: none"> <li>De kommer med forslag til datoer, som bestyrelsen efterfølgende skal godkende.</li> </ul> </li> <li>Er det alle vores konkurrencer eller kun DcH programmet? <ul style="list-style-type: none"> <li>Der bør holdes et planlægningsmøde mellem disciplinerne og konkurrenceudvalget to gange om året. Så det vil sige Louise og John D. og Mie. Lasse indkalder.</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul> |                    |
| 5 | Lodsejergaver              | Det drøftes, hvem der skal have lodsejergaver i år. Hvem der indkøber og hvem der afleverer dem.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | Bestyrelsen        |
| 6 | Eventuelt                  | Der mangler indkøber til klubhuset. Vi tager det op i det nye år.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            | Bestyrelsen        |